



# UMS

UNIVERSITI MALAYSIA SABAH

## KENYATAAN TENDER

Tawaran adalah dipelawa kepada Syarikat-Syarikat berdaftar dengan Universiti Malaysia Sabah dan Perbendaharaan Malaysia @ Kementerian Kewangan dan masih dibenarkan membuat tawaran seperti berikut:-

KETERANGAN PERKHIDMATAN/BEKALAN/ KERJA-KERJA	KOD BIDANG / KELAS	LAWATAN TAPAK / TAKLIMAT	TARIKH DOKUMEN DIJUAL
<b>TENDER UMS BEN 18/2018</b>  CADANGAN KERJA-KERJA PEMBINAAN LALUAN PEJALAN KAKI FASA 1 DAN PARKIR TIDAK BERBUMBUNG DI FAKULTI PERTANIAN LESTARI (FPL) SANDAKAN, UNIVERSITI MALAYSIA SABAH	<b>1. Opsyen 1</b> a) Berdaftar dan memegang Perakuan Pendaftaran dengan CIBD; i) Gred : G3 Sahaja ii) Kategori : CE iii) Pengkhususan : CE21  b) Memegang Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang masih sah (Sekiranya ada)  <u>ATAU</u>  <b>2. Opsyen 2</b> a) Berdaftar dengan PUKONSA; i) Kelas C Sahaja ii) Tajuk I, Tajuk Kecil 1  Memegang Perakuan Pendaftaran CIBD yang masih sah (Sekiranya ada)	TARIKH : 13 Disember 2018 (Khamis)  MASA : 10:00 Pagi  TEMPAT : FAKULTI PERTANIAN LESTARI, UNIVERSITI MALAYSIA SABAH.  KONTRAKTOR YANG BERMINTA ADALAH <u>DIPELAWA</u> UNTUK HADIR SEPANJANG TEMPOH TAKLIMAT TENDER.  TAKLIMAT / LAWATAN TAPAK HANYA BOLEH DIHADIRI OLEH PENAMA DALAM SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIKAT DAN WAKIL ADALAH TIDAK DIBENARKAN.	BERMULA  14 Disember 2018 (Jumaat)



- Dokumen Tender boleh didapati daripada **Jabatan Bendahari**, Universiti Malaysia Sabah, Aras 6, Blok Utara, Bangunan Canselori, Jalan UMS, 88400, Kota Kinabalu, Sabah, Malaysia.  
  
 Isnin hingga Khamis - 8:30 Pagi hingga 12:30 Tengah hari.  
 2:00 Petang hingga 4:00 Petang.  
  
 Jumaat - 8:30 Pagi hingga 11:00 Pagi.  
 2:00 Petang hingga 4:00 Petang.
- Dokumen Tender dijual pada harga **RM 100.00 (Ringgit Malaysia: Satu Ratus Sahaja)**. Setiap Pembekal boleh mengemukakan Wang Tunai atau Wang Pos/Kiriman Wang/bank deraf atas nama **Universiti Malaysia Sabah**. Setiap pembelian, wang tidak akan dikembalikan. Pembekal dikehendaki menyediakan wang kecil untuk memudahkan urusan pembelian Dokumen Tender.
- Dokumen akan dijual kepada pembekal/wakil syarikat yang sah sahaja. **Untuk maksud ini, pembekal-pembekal berkenaan dikehendaki membawa sijil asal pendaftaran pembekal dengan Universiti Malaysia Sabah dan sijil pendaftaran pembekal dengan Kementerian Kewangan Malaysia/Perbendaharaan Malaysia Sabah (untuk pengesahan) beserta satu salinan sijil tersebut (tidak dikembalikan) dan Surat Rasmi sebagai Wakil Syarikat semasa membeli dokumen Tender.**
- TARIKH TUTUP TENDER ADALAH PADA 2 JANUARI 2019 (RABU), JAM 12:00 TENGAH HARI.**
- Semua Dokumen Tender mestilah dimasukkan ke dalam **Peti No. 1** pada **2 JANUARI 2019 (Rabu) sebelum jam 12:00 Tengah hari**, di Jabatan Bendahari, Universiti Malaysia Sabah, Aras 6, Blok Utara, Bangunan Canselori, Jalan UMS, 88400 Kota Kinabalu, Sabah.